
PROTOKOLL FÖRT VID ÅRSMÖTE MED KUNO 20240324 

Plats: Kuno Kulturhus Fårösund

Bilagor:

Deltagarlista bilaga 1

Verksamhetsberättelse, ekonomisk berättelse bilaga 2

Verksamhetsplan, budget 2024 bilaga 3

Revisorernas berättelse bilaga 4

Revisorernas PM bilaga 5

Motioner:Angående Investering i Kuno Kulturhus bilaga 6

Angående Framtagande av processer för viktiga evenemang bilaga 7

Angående Styrelseutbildning bilaga 8

§1 Årsmötets öppnande

Susanne Ragnarsdotter hälsade årsmötesdeltagarna välkomna och 
förklarade mötet öppnat.

§2 Val av årsmötesordförande och årsmötessekreterare

Årsmötet valde Susanne Ragnarsdotter till årsmötesordförande och Anita 
Skarphagen till årsmötessekreterare. 

§3 Val av justeringspersoner tillika rösträknare

Årsmötet valde Arne Eklund och Karin Henriksson till justeringspersoner och 
rösträknare för årsmötet.

§4 Fastställande av dagordning

Årsmötet fastställde den föreslagna dagordningen.

§5 Fastställande av röstlängd

Årsmötet beslöt att röstlängden skall bestå av de medlemmar som föranmält
sitt deltagande i årsmötet via mail och telefon. (Bilaga 1)



§6 Årsmötets behöriga utlysande

Årsmötet beslöt att mötet varit utlyst enligt stadgarna.

§7 Verksamhetsberättelse och ekonomisk redovisning

Verksamhetsberättelse och ekonomisk berättelse föredrogs av 
årsmötesordförande. (Bilaga 2)

Årsmötet beslöt lägga verksamhetsberättelse och ekonomisk redovisning för 
2023 till handlingarna.

§8 Revisionsberättelse

Årsmötesordföranden föredrog revisorernas berättelse. (Bilaga 3)

Revisorerna hade lämnat ett PM angående frågor som de ansett vara av vikt 
att årsmötet behandlar. (Bilaga 4) 

Årsmötet beslöt att styrelsen skyndsamt skall behandla frågan om 
möjligheten att koppla en professionell revisor till föreningen.

§9 Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen

Årsmötet beslöt i enlighet med revisorernas förslag att ge styrelsen 
ansvarsfrihet för 2023-års verksamhet.

§10 Fastställande av balansräkning

Årsmötet beslöt fastställa balansräkningen för 2023 i enlighet med 
styrelsens förslag.

§11 Verksamhetsplan och budget 2024

Susanne Ragnarsdotter föredrog styrelsens förslag till verksamhetsplan och 
Anki Boman föredrog budget för 2024.

Årsmötet beslöt godkänna förslaget.

§12 Medlemsavgift 2025

Årsmötet beslöt att medlemsavgiften för 2025 skall vara oförändrad 200 kr 
för enskild medlem, 100 kr för student och pensionär, 300 kr för familj och 
att möjligheten att frivilligt betala valfri summa som bidrag skall kvarstå.



§13 Kulturhuset presenterar ett förslag till ny organisation

Ordföranden Anki Boman presenterade ett förslag till ny organisation för 
Kuno Kulturhus. Arbetet organiseras i 22 grupper och i nuläget ingår 44 
personer. Årsmötesdeltagarna erbjöds att anmäla sig till någon av 
grupperna.

§14 Motioner och styrelsens förslag

Tre motioner hade inkommit till årsmötet. 

Anette Johansson hade lämnat en motion angående investering i Kuno 
Kulturhus. (Bilaga 5)

Årsmötet diskuterade motionen och beslöt att remittera den till styrelsen.

Kerstin Edstam Gabrielsson hade lämnat en motion angående framtagande 
av processer för viktiga aktiviteter. (bilaga 6)

Årsmötet beslöt att styrelsen arbetar vidare med frågorna.

Kerstin Edstam Gabrielsson hade lämnat en motion angående 
styrelseutbildning. (Bilaga 7)

Årsmötet beslöt bifalla motionen

§15 Val av ordförande för 1 år

Årsmötet beslöt omvälja Anki Boman till ordförande för 1 år.

§16 Val av kassör för 1 år

Årsmötet valde 2023 Kerstin Edstam Gabrielsson till kassör för 2 år. Kerstin 
har begärt att stå utanför styrelsen men att vara styrelsen behjälplig med 
kassörsgöromål.

Årsmötet beslöt välja Kerstin Edstam Gabrielsson att utan att ingå i 
styrelsen vara kassör för 1 år.

§17 Val av övriga ledamöter för 2 år

Årsmötet valde följande att ingå i styrelsen:

Kenneth Skarphagen, omval 2 år

Charlotta Grahn nyval 2 år

Anita Skarphagen nyval 2 år

Karin Henriksson fyllnadsval 1 år

Anna Ekroth fyllnadsval 1 år



Marianne Gustavsson 1 år

§18 Val av revisorer för 1 år

Årsmötet valde Anette Johansson och Göran Ottosson till revisorer för 1 år. 

Styrelsen skall skyndsamt utreda frågan om professionell revisor.

§19 Val av valberedning för 1 år

Årsmötet valde Malgorzata Szmidt och Anette Johansson till valberedning för
1 år.

§20 Årsmötets avslutning

Susanne Ragnarsdotter tackade deltagarna och förklarade årsmötet avslutat.

Deltagarna bjöds därefter på smörgåstårta och eftermiddagen avslutades 
med en musikfläta av och med Annika Fehling och Jens Friis-Hansen.

                                                            

                                                  Årsmötessekreterare Anita Skarphagen

Justeras:

            Arne Eklund                 Karin Henriksson

                                 


